
CONTENTS — SOMMAIRE

- 4 Develop infrared scanner for Canadian uses
- 7 Le Canada fait bon usage du détecteur d'infrarouges
- 10 NRC Assistance to Universities
- 12 Aide à la recherche universitaire
- 13 Appointment — Nomination
- 14 New treatment for birthmarks
- 16 Traitement contre les taches de vin sur la peau
- 18 Lake Huron wave direction study
- 20 Étude de l'orientation de la houle sur le Lac Huron
- 22 Punched-card reader
- 24 Lecteur de cartes perforées
- 26 New method for producing lists of cultures
- 29 Nouvelle méthode pour établir les listes de cultures

Cover photograph: Thin section of ice from the St. Lawrence River photographed with polarized light. The photograph was taken by L. G. Smith of NRC's Division of Building Research during ice strength studies associated with an investigation of ice-breaker performance.

La photo couverture, par L. G. Smith, Division des recherches en bâtiment, Conseil national de recherches représente une lamelle de glace provenant du Saint-Laurent et éclairée par la lumière polarisée. Le Conseil étudie la résistance de la glace afin d'évaluer l'efficacité des brise-glaces.

Science Dimension is published six times a year by the Information Services Office of the National Research Council of Canada. Material may be reproduced with or without credit unless a copyright is indicated. Enquiries should be sent to Science Dimension, NRC, Ottawa 7, Canada. Telephone: (613) 993-9101.

Publiée six fois par an par l'Office des Services d'information du Conseil national de recherches du Canada. La reproduction des textes est autorisée sauf indication contraire. Prière d'adresser toute demande de renseignements à: Science Dimension, NRC, Ottawa 7, Canada. Téléphone: (613) 993-9101.